
Referat bestyrelsesmøde d. 29. september 

 

Dagsorden 

 

Godkendelse af dagsorden, samt underskrive referat fra d. 24. august 2022 

 Dagsordenen blev godkendt og referatet underskrevet. 

Planlægning af den ekstraordinære generalforsamling 

Programmet for den ekstraordinære generalforsamling gennemgås og det aftales hvem der 

gør hvad klar inden dagen. Bestyrelsens forslag til nye vedtægter skal færdiggøres og 

herefter offentliggøres på skolens hjemmeside i starten af uge 40 så de kan læses af alle 

inden generalforsamlingen. Ang. praktiske opgaver: Pia og Lene bager kage, vi mødes alle kl. 

18 for at gøre klar. 

Planlægning af virksomhedsoverdragelse 

Såfremt generalforsamlingen godkender vedtægtsændringerne skal vi i gang med næste 

skridt. Vi beslutter derfor at begynde forberedelserne allerede nu: Pia kontakter Morsø 

Kommune, Lene adviserer revisor og fortæller om aktuel status. 

Evt.  

LED belysning: Søren har sammen med elektriker gennemgået skolens belysning, og der kan 

med stor fordel udskiftes til LED belysning og dermed opnås stor besparelse på strøm. Derfor 

bliver punktet ”Energibesparelser” sat på næste dagsorden, da det er vigtigt med fokus på 

energibesparelser og grøn omstilling. 

Julefrokost: datoen fastsættes til d. 25/11 kl. 18.30. Hanne sørger for indbydelse. Pia 

indkøber maden. Skolens personale dækker bord. Der skal findes nogen til oprydningen. 

Sdr. Herreds Fjernvarmeværk: der tales om muligheden for at Ørding Friskole kunne tage en 

post i repræsentantskabet/bestyrelsen. Ingen konklusion herpå. 

Evaluering af mødet 

 Godt møde. 

 Vi aftaler næste møde d. 13. oktober kl. 19. 


